
Punkt 8b. Informacja Prezydenta Miasta na temat standardów obowiązujących przy 
organizowaniu nowego roku szkolnego 2021/2022.   
 
 
Wniosek radnej Ewy Wójcik – informacja o skutkach zaproponowanych standardów w 
zakresie dotyczącym ucznia zdolnego, pomocy psychologiczno- pedagogicznej i 
skutków osobowych ubywania etatów w obrębie systemu oświaty.    
 
Wyniki głosowania: ZA (14), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (5), BRAK GŁOSU (2), 
NIEOBECNY (0) 
Lista imienna 

ZA: Anna Kędziora, Bożena Krygier, Elżbieta Szymańska, Ewa Wójcik, Grzegorz Bińczak, 
Halina Jarząbek, Janusz Grobel, Mariusz Cytryński, Michał Śmich, Paweł Matras, Ryszard 
Smolak, Ryszard Ścibior, Sławomir Seredyn, Tomasz Kraszewski 
PRZECIW: 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Andrzej Kuszyk, Ignacy Czeżyk, Kamil Zięcina, Lilianna Jaworska, Michał 
Zakrzewski 
BRAK GŁOSU: Marzanna Pakuła, Waldemar Kowalczyk 
NIEOBECNY: 
ID głosowania: 79815, czas zakończenia: 2021-03-25 19:42:19 
suma kontrolna: aee325401284bc2c9789c153a6c4cfb4 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


